



## Dagsorden bestyrelsesmøde Nappedam Vinterbadere

Dato: 2025.03.05

Sted: Vestre Fasanvej 53, 8410 Rønede

Bestyrelsesmedlemmer:

Jeanette Carlsen tlf.: 50927188, [jeanettecarlsen71@gmail.com](mailto:jeanettecarlsen71@gmail.com)

Preben Würtz tlf.: 22899061, [wurtzpreben@gmail.com](mailto:wurtzpreben@gmail.com)

Sofie Vistoft tlf.: 23261352, [sofie@helgenaes.com](mailto:sofie@helgenaes.com)

Irene Damkjær tlf.: 51505241, [itdamkjaer@gmail.com](mailto:itdamkjaer@gmail.com)

Jens Damkjær tlf.: 40834193, [jensdamkjaer@gmail.com](mailto:jensdamkjaer@gmail.com)

Suppleant

Jakob Brandt tlf.: 28899868, [jb@okologi.dk](mailto:jb@okologi.dk)

Mødeleder: Jens Damkjær

Referent: Sofie

Afbud: Jakob og Preben

### Dagsorden

D (drøftelse). F (forslag). B (beslutning) O (orientering)

Punkt	Indhold	Referat
0	Vi indleder med at spise sammen en halv time. Her snakker vi løst og fast men behandler ikke dagsordenspunkter.	
1	Godkendelse af dagsorden, herunder valg af referent v. Jens B	Bemærkninger: Jens er i gang med at samle oplysninger til Unio pga banken. Referat fra generalforsamling flyttes til det rigtige sted på hjemmesiden. Irene retter dette. Dagsorden godkendt. Sofie er referent.
2	Opfølgning på referat fra sidst O	De opfølges løbende under dagens møde under punkterne.
3	Nyt fra kassereren v. Sofie herunder: a) Antal medlemmer O b) Status økonomi O c) Opfølgning på betaling med dankort O, B d) Opfølgning på betaling med MobilePay O e) Opfølgning på kursus i vores administrationsprogram Conventus O	a) 479 medlemmer dd. 437 ved sidste møde. b) 214.535,- kr på kontoen c) Betalingskorttale er gået igennem. d) Er ikke omkostningstungt. Administrationstungt. Klargøres til næste sæson. e) Godt kursus. Givtigt. Alle fik noget ud af det. Pris 4.500,-
4	Nyt fra bookingsansvarlig v. Sofie og Irene herunder: a) Sidste prøvedyb var en succes. Skal vi lave et nyt? F b) Status på booking af den lille sauna O, D c) Opdatering på dobbeltbookninger O, F	a) Prøvedyp i januar og februar. (Faldt sammen med håndbold finale). Succes!. Alle der var med har meldt sig ind. Næste sæson kan det være oktober, november, december, januar. Februar ikke nødvendigt men kan overvejes. Jeanette vil gerne

		<p>fortsætte med at afholde dette. Vi aftaler at vi skal bruge hjemmesiden mere og booking til prøvedyp skal tilmeldes denne vej.</p> <p>b) Vi undersøger om det ikke giver bedre mening at tænde via sms frem for telefonopkald. Det er mere sikkert.</p> <p>c) Det er ikke muligt at begrænse to på hinanden følgende bookinger.</p>
5	<p>Nyt fra saunaansvarlig v. Preben og Sofie</p> <p>a) Status på funktionen af den lille sauna O</p> <p>b) Opfølgning på rengøring O</p> <p>c) Opfølgning på opsætning af undervandslys O</p> <p>d) Opfølgning på køb af termometer O</p> <p>e) Opfølgning på vandkvalitetsprøver O</p> <p>f) Opfølgning på ny dørlås O</p> <p>g) Opfølgning på rotter og nedsunkne sten</p> <p>h) Hvornår skal saunaen køres væk fra molen? Hvem tager teten? Hvem kan hjælpe?</p>	<p>a) Saunaen fungerer godt. Vinduet endnu ikke skiftet. Er bestilt. (og skiftet efter mødet – Tak til Einar.)</p> <p>b) Rengøringen er upåklagelig. Træet rejser sig og det er ikke snavs. Husk at vaske fødderne i baljen inden man går ind. Ellers kommer der meget snavs med ind.</p> <p>c) Undervandslampen er opsat og det fungerer fedt. Tak Henrik!</p> <p>d) Jens køber. Der er skaffet digitalt termometer til vandet.</p> <p>e) Kommunen tager ikke prøver o vinteren. Jakob følger op.</p> <p>f) Låsen fungerer igen.</p> <p>g) Der er repareret og lavet fint igen. Der er kommet cement i sandet så det holder bedre. Hvis man ser rotter skal det meldes til kommunen. Giv lyd hvis du ser dem.</p> <p>h) Sidste badedag: 30 april. Flaget tages ned kl. 18. Vi griller en pølse til Sæsonafslutning! Jens, Irene og Preben står for arrangementet. Vi stiler mod at flytte saunaen søndag d. 4/5 kl 10. Jens snakker med Peter Storm om det kan passe.</p>
6	<p>Nyt fra Web og SoMe v. Jakob, Sofie, Irene herunder</p> <p>a) Status på ny dørcode O</p> <p>b) Status på Facebookside O</p> <p>c) Forslag om at oversætte samværsnormer til engelsk</p>	<p>a) Skiftes fra næste sæson.</p> <p>b) Der er lavet mulighed for at vi kan skrive under betegnelsen "nappe-dam vinterbadere" frem for os selv som person. Dette fungerer godt.</p> <p>c) Dette er en god ide. Jens står for dette. Det lægges på hjemmesiden og opsættes i saunaen.</p>
7	<p>Nyt fra Arrangementsudvalget v. Jeanette og Preben herunder</p> <p>a) Skal vi lave fuldmånebadning 14. marts?</p> <p>b) Skal vi lave et event ved forårsjævnjævn-døgn torsdag d. 20. marts? D, F</p> <p>c) Hvilke aktiviteter skal vi lave ved sæsonafslutning? Og hvornår holder vi sæsonafslutning? D, F</p>	<p>a) Ingen fuldmånebadning d. 14. marts da ingen kan stå for det.</p> <p>b) Vi fejrer lysets komme med lys/fakler/ bål. Vi serverer en forårsdrink. Kl 18.30-20.30. Jens og Irene står for arrangementet.</p> <p>c) Se punkt 5.H.</p>

	<p>d) Ideer til arrangementer i næste badesæson D, F.</p>	<p>d) Der er et ønske om sociale arrangementer. Fællesspisning? Gerne ved sæsonstart og midt sæson. Vi vil gerne have et foredrag igen! Jens vil gerne lave et oplæg: Hvad er det fede ved det kolde gys. Mulighed for at dele med andre hvad man oplever ved at vinterbade. Vi summer videre over ideer.</p>
8	<p>Nyt fra formanden v. Jens herunder:</p> <p>Input fra medlemmerne</p> <p>a) Status for udebruser O</p> <p>b) Vi oplever generelt en god tone og respekt i saunaen men, vi bliver ind i mellem også udfordret. D, F</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>o Hvad gør vi, når vore fælles vedtagne regler udfordres?</li> <li>o Hvordan håndterer vi som bestyrelsesmedlemmer situationer i saunaen, hvor vi bliver udfordret på vores fælles regler?</li> <li>o Hvordan informerer vi både dansktalende og ikke-dansktalende medlemmer om vore regler?</li> </ul> <p>c) Problemer med parkering i vejsiden ved bommen</p> <p>Se bilag til punkt 8 b og c</p> <p>d) Forsalg om dør til omklædningen. Se bilag punkt 8d</p> <p>e) Forslag om at ansøge om et lifeboard . se bilag e</p>	<p>a) Intet nyt. Jens følger op med Peter Storm mhp udebruser fra næste sæson.</p> <p>b) Vi aftaler at de vigtigste normer skrives ned på dansk og engelsk, lamineres og hænges op i saunaen. (Jens ansvarlig). Desuden skal de løbende med i nyhedsbrevet. Reglerne oversættes til engelsk på hjemmesiden. (ansvarlig Irene). Vi vil undersøge om man evt. skal godkende reglementet inden man godkender køb af medlemskab. Der skal stå på døren: Kun adgang for medlemmer. Der laves QR kode som sættes på døren mhp indmeldelse i saunaen.</p> <p>c) Det skrives med ud i nyhedsbrevet. IGEN.</p> <p>d) Ja, det er koldt med østenvind. Vi drøfter det på næste møde hvor dem der bygger kan give deres besyv med. Vi vil overveje udvendige knager for at lave bedre plads i omklædningen.</p> <p>e) Det er en god ide. Jens kontakter dem.</p>
9	Evt.	Husk at låse når den sidste man går fra saunaen.... Uanset tidspunkt på dagen.